
Referat af skolebestyrelsesmøde 12. december i Bindslev kl. 17.00-19.30 på personalerummet 

Mødeleder: Anette Afbud fra: Maria og Mette Annie. Øvrige deltagere: Pernille 

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

 Tid Referat 

NB! Vi starter mødet med at spise lidt mad sammen 

1. Generelle 

orienteringer 

Lars Lars orienterer.  10 Som opfølgning på sidst er vi i gang med at se på, hvordan vi kan 
styrke brobygningen mellem vores 3 skoler fremadrettet. Bl.a. er 
det allerede aftalt, at 6. klasserne gennemfører Edison sammen 
næste skoleår sammen med 7. klasserne. 

Information om nye ringetider som følge af ændrede køreplaner.  

Stilling som børnehaveklasseleder i Bindslev i opslag. Christian blev 
udpeget som repræsentant i ansættelsesudvalget. 

Anette orienterede om dialogmøde med BFU-udvalget. Mødet 
omhandlede bl.a. kvalitetsprogram og budget 2025.  

2. Kvalitetsprogram 

(bilag) – man 

behøver ikke 

læse det grundigt 

Lars Lars gennemgår de vigtigste elementer 

samt hvornår og andre aktører 

inddrages.  

 20 Lars holdt oplæg med de vigtigste elementer i kvalitetsprogrammet 
samt hvilke ting, der drøftes og besluttes af hvem og hvornår. 
Procesplan blev vist.  

3. Socioøkonomisk 

analyse  

 

Lars/ 

Pernille 

Lars og Pernille orienterer om seneste 

socioøkonomiske analyse af skolerne i 

Hjørring Kommune  

 15 Lars viste resultaterne af den seneste socioøkonomiske analyse, 
som viser, at vi i Sindal Skolecenter har et samlet socioøkonomisk 
indeks på 119,7, hvilket er det 2. højeste i Hjørring Kommune. 
 
Den opdaterede socioøkonomiske analyse får bl.a. den betydning, 
at vi får ca. 174.000 kr. mere til inklusion og specialundervisning i 
2025 og frem. 
 
Den fulde rapport kan ses her:  
 
https://dagsordener.hjoerring.dk/vis/pdf/bilag/bc846c9d-2f72-
445b-9974-54a6e1f5425f/?redirectDirectlyToPdf=false 
 

https://dagsordener.hjoerring.dk/vis/pdf/bilag/bc846c9d-2f72-445b-9974-54a6e1f5425f/?redirectDirectlyToPdf=false
https://dagsordener.hjoerring.dk/vis/pdf/bilag/bc846c9d-2f72-445b-9974-54a6e1f5425f/?redirectDirectlyToPdf=false


 

4. Budget 2025 Lars/ 

Pernille 

Lars og Pernille gennemgår det tildelte 

budget samt ledelsens foreløbige bud 

på udmøntning af budgettet i 2025.  

Bestyrelsen kommer med evt. input. 

 30 Lars og Pernille fremlagde første udkast til udmøntning af buget 
2025.  
Samlet set ser økonomien stabil ud efter et år, hvor vi har tilpasset 
udgifterne. Det tyder på, at vi ender med et lille overskud i 2024 på 
ca. 0,3 mio. kr. Økonomien i 2025 er i balance.  
 
MED-udvalget inddrages i januar, og det endelige budget tages på 
dagsorden til skolebestyrelsesmødet i februar.  
 

5. Opfølgning vedr. 

revidering af 

principper 

 Lars og Maria har mødtes. De orienterer 

kort – tages på dagsorden til næste SB 

møde. 

 5 Mette og orienterede kort om status på arbejdet.  
 

6. Ansøgning 

udvidet 

åbningstid 

(bilag) 

 

   10 Ansøgninger godkendt fra kl. 6. 15. Lars orienterer Michelle. 
 
Bestyrelsen besluttede følgende ifht. fremtidige ansøgninger om 
udvidet åbningstid (i alle 3 SFO’er): 
 
Hvis en ansøgning om udvidet åbningstid for et enkelt barn ikke 

betyder, at den reelle åbningstid ændres, kan den daglige leder 

behandle ansøgningen uden at det skal drøftes i skolebestyrelsen. 

7.  Evt.      


